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 P R O T O K Ó Ł   NR  XI/2025 

XI sesji Rady Miejskiej w Golinie 

27 lutego 2025 r. 
 

Rada Miejska w Golinie liczy 15 radnych, w obradach wzięło udział 15 radnych. Lista 

obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

Ponadto w obradach udział wzięli: Burmistrz Goliny Mirosław Durczyński, Zastępca 

Burmistrza Goliny Anna Paszek, Skarbnik Goliny Janina Adamczewska i radca prawny 

Tomasz Lisewski. Lista zaproszonych gości stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 
 

Punkt 1 

XI sesję Rady Miejskiej w Golinie otworzyła o godz. 11:05 Przewodnicząca Rady Miejskiej 

Urszula Furmaniak. Po powitaniu przybyłych podała, że na ustawowy stan 15 radnych 

obecnych jest 15 radnych, w związku z czym podjęte uchwały oraz decyzje będą 

prawomocne. Warunek jest spełniony, obecna jest co najmniej ½ ustawowego składu rady.  
 

Przewodnicząca Rady Urszula Furmaniak poinformowała o spełnieniu obowiązku ochrony 

danych osobowych uczestników sesji poprzez wywieszenie klauzuli informacyjnej z zakresu 

ochrony danych osobowych na tablicy ogłoszeń znajdującej się przy wejściu na salę sesyjną. 

Następnie poinformowała, że zgodnie z art. 20 ust. 1b ustawy o samorządzie gminnym obrady 

sesji są nagrywane i transmitowane na żywo.  
 

Punkt 2 

Burmistrz Goliny Mirosław Durczyński złożył wniosek o poszerzenie porządku obrad XI sesji 

o punkt w zakresie podjęcia uchwały w sprawie udzielenia w 2025 roku pomocy finansowej 

Powiatowi Konińskiemu (projekt nr 80). Powiedział, że projekt uchwały przewiduje pomoc 

finansową z budżetu Gminy Golina w 2025 roku w wysokości 50 000,00 zł z przeznaczeniem 

na realizację usuwania wyrobów zawierających azbest z terenu Powiatu Konińskiego.     
 

Przewodnicząca Rady U. Furmaniak zarządziła głosowanie nad wnioskiem złożonym przez 

Burmistrza Goliny Mirosława Durczyńskiego. 
 

W głosowaniu jawnym udział wzięło 15 radnych. 

Za głosowało 15 radnych. 
 

Wobec powyższego wniosek został przyjęty. 
 

Następnie przewodnicząca rady przedstawiła porządek obrad XI sesji z wprowadzoną zmianą: 

1. Otwarcie XI sesji Rady Miejskiej i stwierdzenie quorum. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu X sesji. 

4. Zapytania i wnioski radnych.   

5. Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Burmistrza Goliny.  

6. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi 

oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Golina na rok 2025  

(projekt nr 71).  

7. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wymagań, jakie powinien spełniać przedsiębiorca 

ubiegający się o uzyskanie zezwolenia na prowadzenie działalności w zakresie ochrony 

przed bezdomnymi zwierzętami, prowadzenia schronisk dla bezdomnych zwierząt, a także 

grzebowisk i spalarni zwłok zwierzęcych i ich części na terenie Gminy Golina  

(projekt nr 72). 

8. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia programu osłonowego pt. „Korpus Wsparcia 

Seniorów” na rok 2025 (projekt nr 73). 
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9. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze przetargu 

nieograniczonego nieruchomości gruntowych w obrębie Spławie (projekt nr 74). 

10. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze bezprzetargowej 

nieruchomości gruntowej stanowiącej własność Gminy Golina położonej w obrębie 

Spławie z przeznaczeniem na poprawienie warunków zagospodarowania nieruchomości 

przyległej (projekt nr 75).  

11. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze przetargu 

ograniczonego nieruchomości gruntowej stanowiącej własność Gminy Golina położonej 

w obrębie Węglewskie Holendry (projekt nr 76). 

12. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze przetargu 

nieograniczonego nieruchomości gruntowych w obrębie Golina-Kolonia (projekt nr 77). 

13. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu na 2025 rok (projekt nr 78).  

14. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Golina na 

lata 2025 - 2034 (projekt nr 79). 

15. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia w 2025 roku pomocy finansowej Powiatowi 

Konińskiemu (projekt nr 80). 

16. Przedstawienie protokołu Komisji Rewizyjnej z przeprowadzonej kontroli w I kwartale 

2025 roku. 

17. Udzielenie odpowiedzi na wnioski zgłoszone na poprzednich sesjach.  

18. Wolne wnioski i informacje.  

19. Zakończenie XI sesji Rady Miejskiej w Golinie. 
 

Przewodnicząca Rady U. Furmaniak zarządziła głosowanie nad przyjęciem przedstawionego 

porządku obrad XI sesji. 
 

W głosowaniu jawnym udział wzięło 15 radnych. 

Za głosowało 15 radnych. 
 

Przewodnicząca Rady U. Furmaniak stwierdziła, że obrady XI sesji będą przebiegały zgodnie 

z przyjętym porządkiem obrad. 
 

Punkt 3 

Przewodnicząca Rady U. Furmaniak zawnioskowała o przyjęcie protokołu X sesji bez 

odczytywania na sesji i zarządziła głosowanie.  
 

W głosowaniu jawnym udział wzięło 15 radnych. 

Za głosowało 15 radnych. 
 

W związku z powyższym protokół X sesji Rady Miejskiej w Golinie został przyjęty. 
 

Punkt 4 

Zapytania i wnioski radnych 

Przewodnicząca Rady U. Furmaniak poinformowała, że radni nie złożyli zapytań i wniosków 

na podstawie art. 24 ustawy o samorządzie gminnym. 
 

Punkt 5 

Burmistrz Goliny M. Durczyński przedstawił sprawozdanie z działalności międzysesyjnej, 

które stanowi załącznik nr 3 do protokołu.  
 

Punkt 6 

Przewodnicząca Rady U. Furmaniak przypomniała, że projekt uchwały w sprawie przyjęcia 

programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na 

terenie Gminy Golina na rok 2025 był omawiany podczas wspólnego posiedzenia komisji 

rady.   
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Ze względu na brak uwag i pytań do projektu uchwały przewodnicząca rady zarządziła 

głosowanie nad jego przyjęciem. 
 

Na ustawowy stan 15 radnych obecnych na sesji było 15. 

W jawnym głosowaniu udział wzięło 15 radnych. 

Za głosowało 15 radnych (P. Ciesielski, E. Cieślak, D. Czajka, T. Duryński, A. Dylewska,  

U. Furmaniak, P. Grochociński, M. Jakubowska, A. Kapturska, Z. Kasprzak, M. Majewski,  

L. Sieczkowski, W. Staśkiewicz, Ł. Wasilewski, M. Wieczorek). 
 

Uchwała nr XI/71/2025 Rady Miejskiej w Golinie w sprawie przyjęcia programu opieki nad 

zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Golina 

na rok 2025  została jednogłośnie podjęta i stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 
 

Punkt 7 

Przewodnicząca Rady U. Furmaniak przypomniała, że projekt uchwały w sprawie określenia 

wymagań, jakie powinien spełniać przedsiębiorca ubiegający się o uzyskanie zezwolenia na 

prowadzenie działalności w zakresie ochrony przed bezdomnymi zwierzętami, prowadzenia 

schronisk dla bezdomnych zwierząt, a także grzebowisk i spalarni zwłok zwierzęcych i ich 

części na terenie Gminy Golina był omawiany podczas wspólnego posiedzenia komisji rady.  
 

Ze względu na brak uwag i pytań do projektu uchwały przewodnicząca rady zarządziła 

głosowanie nad jego przyjęciem. 
 

Na ustawowy stan 15 radnych obecnych na sesji było 15. 

W jawnym głosowaniu udział wzięło 15 radnych. 

Za głosowało 15 radnych (P. Ciesielski, E. Cieślak, D. Czajka, T. Duryński, A. Dylewska,  

U. Furmaniak, P. Grochociński, M. Jakubowska, A. Kapturska, Z. Kasprzak, M. Majewski,  

L. Sieczkowski, W. Staśkiewicz, Ł. Wasilewski, M. Wieczorek). 
 

Uchwała nr XI/72/2025 Rady Miejskiej w Golinie w sprawie określenia wymagań, jakie 

powinien spełniać przedsiębiorca ubiegający się o uzyskanie zezwolenia na prowadzenie 

działalności w zakresie ochrony przed bezdomnymi zwierzętami, prowadzenia schronisk dla 

bezdomnych zwierząt, a także grzebowisk i spalarni zwłok zwierzęcych i ich części na terenie 

Gminy Golina została jednogłośnie podjęta i stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 
 

Punkt 8 

Przewodnicząca Rady U. Furmaniak przypomniała, że projekt uchwały w sprawie przyjęcia 

programu osłonowego pt. „Korpus Wsparcia Seniorów” na rok 2025 był omawiany podczas 

wspólnego posiedzenia komisji rady.  
 

Ze względu na brak uwag i pytań do projektu uchwały przewodnicząca rady zarządziła 

głosowanie nad jego przyjęciem. 
 

Na ustawowy stan 15 radnych obecnych na sesji było 15. 

W jawnym głosowaniu udział wzięło 15 radnych. 

Za głosowało 15 radnych (P. Ciesielski, E. Cieślak, D. Czajka, T. Duryński, A. Dylewska,  

U. Furmaniak, P. Grochociński, M. Jakubowska, A. Kapturska, Z. Kasprzak, M. Majewski,  

L. Sieczkowski, W. Staśkiewicz, Ł. Wasilewski, M. Wieczorek). 
 

Uchwała nr XI/73/2025 Rady Miejskiej w Golinie w sprawie przyjęcia programu osłonowego 

pt. „Korpus Wsparcia Seniorów” na rok 2025 została jednogłośnie podjęta i stanowi załącznik 

nr 6 do protokołu.  
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Punkt 9 

Przewodnicząca Rady U. Furmaniak przypomniała, że projekt uchwały w sprawie wyrażenia 

zgody na sprzedaż w drodze przetargu nieograniczonego nieruchomości gruntowych 

w obrębie Spławie był omawiany podczas wspólnego posiedzenia komisji rady.  
 

Ze względu na brak uwag i pytań do projektu uchwały przewodnicząca rady zarządziła 

głosowanie nad jego przyjęciem. 
 

Na ustawowy stan 15 radnych obecnych na sesji było 15. 

W jawnym głosowaniu udział wzięło 15 radnych. 

Za głosowało 15 radnych (P. Ciesielski, E. Cieślak, D. Czajka, T. Duryński, A. Dylewska,  

U. Furmaniak, P. Grochociński, M. Jakubowska, A. Kapturska, Z. Kasprzak, M. Majewski,  

L. Sieczkowski, W. Staśkiewicz, Ł. Wasilewski, M. Wieczorek). 
 

Uchwała nr XI/74/2025 Rady Miejskiej w Golinie w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż 

w drodze przetargu nieograniczonego nieruchomości gruntowych w obrębie Spławie została 

jednogłośnie podjęta i stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 
 

Punkt 10 

Przewodnicząca Rady U. Furmaniak przypomniała, że projekt uchwały w sprawie wyrażenia 

zgody na sprzedaż w drodze bezprzetargowej nieruchomości gruntowej stanowiącej własność 

Gminy Golina położonej w obrębie Spławie z przeznaczeniem na poprawienie warunków 

zagospodarowania nieruchomości przyległej był omawiany podczas wspólnego posiedzenia 

komisji rady.  
  
Ze względu na brak uwag i pytań do projektu uchwały przewodnicząca rady zarządziła 

głosowanie nad jego przyjęciem. 
 

Na ustawowy stan 15 radnych obecnych na sesji było 15. 

W jawnym głosowaniu udział wzięło 15 radnych. 

Za głosowało 15 radnych (P. Ciesielski, E. Cieślak, D. Czajka, T. Duryński, A. Dylewska,  

U. Furmaniak, P. Grochociński, M. Jakubowska, A. Kapturska, Z. Kasprzak, M. Majewski,  

L. Sieczkowski, W. Staśkiewicz, Ł. Wasilewski, M. Wieczorek). 
 

Uchwała nr XI/75/2025 Rady Miejskiej w Golinie w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż 

w drodze bezprzetargowej nieruchomości gruntowej stanowiącej własność Gminy Golina 

położonej w obrębie Spławie z przeznaczeniem na poprawienie warunków zagospodarowania 

nieruchomości przyległej została jednogłośnie podjęta i stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 
 

Punkt 11 

Przewodnicząca Rady U. Furmaniak przypomniała, że projekt uchwały w sprawie wyrażenia 

zgody na sprzedaż w drodze przetargu ograniczonego nieruchomości gruntowej stanowiącej 

własność Gminy Golina położonej w obrębie Węglewskie Holendry był omawiany podczas 

wspólnego posiedzenia komisji rady.  
 

Radna E. Cieślak poprosiła, aby o procedurze przetargowej zostali powiadomieni wszyscy 

właściciele działek sąsiadujących z nieruchomością przeznaczoną do sprzedaży. 
 

Burmistrz Goliny M. Durczyński powiedział, że do przetargu będą mogli przystąpić 

właściciele działek sąsiadujących z działką wystawioną do sprzedaży. 
 

Ze względu na brak dalszych uwag i pytań do projektu uchwały przewodnicząca rady 

zarządziła głosowanie nad jego przyjęciem. 
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Na ustawowy stan 15 radnych obecnych na sesji było 15. 

W jawnym głosowaniu udział wzięło 15 radnych. 

Za głosowało 15 radnych (P. Ciesielski, E. Cieślak, D. Czajka, T. Duryński, A. Dylewska,  

U. Furmaniak, P. Grochociński, M. Jakubowska, A. Kapturska, Z. Kasprzak, M. Majewski,  

L. Sieczkowski, W. Staśkiewicz, Ł. Wasilewski, M. Wieczorek). 
 

Uchwała nr XI/76/2025 Rady Miejskiej w Golinie w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż 

w drodze przetargu ograniczonego nieruchomości gruntowej stanowiącej własność Gminy 

Golina położonej w obrębie Węglewskie Holendry została jednogłośnie podjęta i stanowi 

załącznik nr 9 do protokołu.  
 

Punkt 12 

Przewodnicząca Rady U. Furmaniak przypomniała, że projekt uchwały w sprawie wyrażenia 

zgody na sprzedaż w drodze przetargu nieograniczonego nieruchomości gruntowych 

w obrębie Golina-Kolonia był omawiany podczas wspólnego posiedzenia komisji rady.  
 

Ze względu na brak uwag i pytań do projektu uchwały przewodnicząca rady zarządziła 

głosowanie nad jego przyjęciem. 
 

Na ustawowy stan 15 radnych obecnych na sesji było 15. 

W jawnym głosowaniu udział wzięło 15 radnych. 

Za głosowało 15 radnych (P. Ciesielski, E. Cieślak, D. Czajka, T. Duryński, A. Dylewska,  

U. Furmaniak, P. Grochociński, M. Jakubowska, A. Kapturska, Z. Kasprzak, M. Majewski,  

L. Sieczkowski, W. Staśkiewicz, Ł. Wasilewski, M. Wieczorek). 
 

Uchwała nr XI/77/2025 Rady Miejskiej w Golinie w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż 

w drodze przetargu nieograniczonego nieruchomości gruntowych w obrębie Golina-Kolonia 

została jednogłośnie podjęta i stanowi załącznik nr 10 do protokołu.  
 

Punkt 13 

Przewodnicząca Rady U. Furmaniak przypomniała, że projekt uchwały w sprawie zmiany 

budżetu na 2025 rok był omawiany podczas wspólnego posiedzenia komisji rady.  
 

Ze względu na brak uwag i pytań do projektu uchwały przewodnicząca rady zarządziła 

głosowanie nad jego przyjęciem. 
 

Na ustawowy stan 15 radnych obecnych na sesji było 15. 

W jawnym głosowaniu udział wzięło 15 radnych. 

Za głosowało 15 radnych (P. Ciesielski, E. Cieślak, D. Czajka, T. Duryński, A. Dylewska,  

U. Furmaniak, P. Grochociński, M. Jakubowska, A. Kapturska, Z. Kasprzak, M. Majewski,  

L. Sieczkowski, W. Staśkiewicz, Ł. Wasilewski, M. Wieczorek). 
 

Uchwała nr XI/78/2025 Rady Miejskiej w Golinie w sprawie zmiany budżetu na 2025 rok 

została jednogłośnie podjęta i stanowi załącznik nr 11 do protokołu.  
 

Punkt 14 

Przewodnicząca Rady U. Furmaniak przypomniała, że projekt uchwały w sprawie zmiany 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Golina na lata 2025 - 2034 był omawiany podczas 

wspólnego posiedzenia komisji rady.  
 

Ze względu na brak uwag i pytań do projektu uchwały przewodnicząca rady zarządziła 

głosowanie nad jego przyjęciem. 
 

Na ustawowy stan 15 radnych obecnych na sesji było 15. 

W jawnym głosowaniu udział wzięło 15 radnych. 
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Za głosowało 15 radnych (P. Ciesielski, E. Cieślak, D. Czajka, T. Duryński, A. Dylewska,  

U. Furmaniak, P. Grochociński, M. Jakubowska, A. Kapturska, Z. Kasprzak, M. Majewski,  

L. Sieczkowski, W. Staśkiewicz, Ł. Wasilewski, M. Wieczorek). 
 

Uchwała nr XI/79/2025 Rady Miejskiej w Golinie w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Golina na lata 2025 - 2034 została jednogłośnie podjęta i stanowi 

załącznik nr 12 do protokołu.  

Punkt 15 

Przewodnicząca Rady U. Furmaniak przypomniała, że projekt uchwały w sprawie udzielenia 

w 2025 roku pomocy finansowej Powiatowi Konińskiemu był omawiany podczas wspólnego 

posiedzenia komisji rady.  
 

Radna E. Cieślak poprosiła burmistrza o przedstawienie czego ma dotyczyć pomoc finansowa  

w wysokości 50 000 zł udzielana Powiatowi Konińskiemu. 
 

Burmistrz Goliny M. Durczyński poinformował, że w związku ze złożoną prośbą przez 

Starostę Konińskiego wszyscy włodarze gmin powiatu konińskiego, tj. z 14 gmin, wyrazili 

zgodę na udzielenie powiatowi konińskiemu pomocy finansowej w wysokości 50 000 zł  

z przeznaczeniem na realizację zadania programu usuwania wyrobów zawierających azbest 

z terenu powiatu konińskiego. Z terenu Gminy Golina do Starostwa Powiatowego w Koninie 

wpłynęło 85 wniosków o usunięcie w 2025 roku z nieruchomości płyt azbestowych w ilości 

14 992 m2 i 224 kg. Przypomniał, że do końca 2032 roku wszystkie wyroby zawierające 

azbest muszą zostać usunięte z nieruchomości.   
 

Ze względu na brak uwag i pytań do projektu uchwały przewodnicząca rady zarządziła 

głosowanie nad jego przyjęciem. 
 

Na ustawowy stan 15 radnych obecnych na sesji było 15. 

W jawnym głosowaniu udział wzięło 15 radnych. 

Za głosowało 15 radnych (P. Ciesielski, E. Cieślak, D. Czajka, T. Duryński, A. Dylewska,  

U. Furmaniak, P. Grochociński, M. Jakubowska, A. Kapturska, Z. Kasprzak, M. Majewski,  

L. Sieczkowski, W. Staśkiewicz, Ł. Wasilewski, M. Wieczorek). 
 

Uchwała nr XI/80/2025 Rady Miejskiej w Golinie w sprawie udzielenia w 2025 roku pomocy 

finansowej Powiatowi Konińskiemu została jednogłośnie podjęta i stanowi załącznik nr 13 do 

protokołu.  

Punkt 16 

Radny T. Duryński odczytał protokół Komisji Rewizyjnej z przeprowadzonej kontroli  

w I kwartale 2025 roku, który stanowi załącznik nr 14 do protokołu.  
 

Punkt 17 

Udzielenie odpowiedzi na wnioski zgłoszone na poprzednich sesjach 

Przewodnicząca Rady U. Furmaniak przypomniała, że na poprzedniej sesji nie było 

wniosków zgłoszonych przez radnych.   
 

Punkt 18 

Wolne wnioski i informacje 

Burmistrz Goliny M. Durczyński w odpowiedzi na zadane wcześniej zapytania powiedział: 

- zmniejszenie częstotliwości odbioru szkła od mieszkańców z terenu gminy związane jest  

z oszczędnościami w gospodarce odpadami komunalnymi. Poinformował, że roczny koszt 

zakupu worków do segregacji wynosi 100 tys. zł. Od stycznia mieszkańcy mają także 

możliwość odstawiać odpady do punktu selektywnej zbiórki odpadów komunalnych;  

- poinformował, że 12 lutego br. odbył spotkanie z prezesem PKS Konin w sprawie cen 

biletów za przejazdy komunikacją PKS z Goliny do Konina. Udało się wynegocjować niższe 
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ceny biletów tj. na trasie przez Zalesie – Spławie było 280,50 zł jest 177,48 zł, Sługocinek – 

Przyjma było 307,02 zł jest 177,48 zł. Cena za bilet obowiązuje z miejsca zamieszkania;   

- do punktu selektywnej zbiórki odpadów komunalnych należy odstawiać tekstylia i zużytą 

odzież jak również do specjalnych kontenerów zlokalizowanych na terenie gminy; 

- zgodnie z obowiązującymi przepisami nie jest możliwa ulga w opłacie za odpady 

komunalne dla mieszkańców, którzy nie odstawiają popiołów.  

Następnie burmistrz podziękował sołtysom i radnym za zaangażowanie przy egzekwowaniu 

opłat za odpady komunalne. 
 

Radna A. Kapturska poprosiła o udzielenie wyjaśnień odnośnie planów budowy amfiteatru  

w Golinie. Powiedziała, że mieszkańcy dopytują się dlaczego w pierwszej kolejności nie 

planuje się budowy przychodni zdrowia. Następnie zgłosiła do pilnej naprawy 200 m odcinek 

drogi Spławie – Lubiecz za torami kolejowymi.  
 

Burmistrz Goliny M. Durczyński powiedział, że gminny program rewitalizacji przewiduje 

modernizację targowiska miejskiego wraz z budową amfiteatru. Na realizację tej inwestycji 

jest możliwość pozyskania dofinansowania w wysokości od 80% do 90%. Oznajmił, że 

byłyby tam organizowane gminne imprezy plenerowe. Odnośnie budowy przychodni zdrowia 

poinformował, że został opracowany stosowny projekt uchwały, który będzie tematem na 

najbliższym posiedzeniu komisji rady. Na budowę przychodni gmina będzie starała się 

pozyskać dofinansowanie.   
 

Radny P. Ciesielski zgłosił o wyrównanie i utwardzenie tłuczniem drogi ul. Jagodowa oraz 

oświetlenie przejść dla pieszych na ul. Kolejowej.  
 

Burmistrz Goliny M. Durczyński powiedział, że planowane jest utwardzenie drogi destruktem 

na odcinku Spławie – Lubiecz. Również planowany jest remont ul. Jagodowej w Golinie oraz 

chodnika na odcinku od cmentarza do kościoła w Kawnicach. Obecnie wyrównanie drogi  

ul. Jagodowej zostanie zlecone ZGKiM w Golinie. Natomiast oświetlenie przejść dla pieszych 

na ul. Kolejowej rozpatrzy Zarząd Dróg Powiatowych, ponieważ ul. Kolejowa jest drogą 

powiatową.    
 

Wiceprzewodniczący Rady M. Majewski zapytał się, czy planowane jest poszerzenie drogi  

ul. Irysowa w Kawnicach. 
 

Burmistrz Goliny M. Durczyński odpowiedział, że prowadzone są rozmowy z właścicielem 

sąsiadującej działki. Stwierdził, że na terenie gminy jest wiele dróg, które należałoby 

poszerzyć, jednak wiąże się to z kosztami.  
 

Radny M. Wieczorek przypomniał, że w ubiegłym roku mieszkańcy ul. Dębowej we 

Węglewie otrzymali odmowną odpowiedź na zamontowanie progu zwalniającego na drodze 

za przejazdem kolejowym w kierunku Zarzyna. Zapytał się, czy w tym roku możliwy jest 

montaż progu wnioskowanego przez mieszkańców.    
 

Burmistrz Goliny M. Durczyński stwierdził, że mieszkańcy najpierw chcą zamontowania 

progów zwalniających, a później domagają się demontażu ze względu na uciążliwe wstrząsy 

podczas przejazdów samochodów. Odcinek drogi za torami jest wąski, jednak w pierwszej 

kolejności należy uregulować własność działek i dopiero wtedy możliwe będzie jej 

poszerzenie. Powiedział, że droga na odcinku od drogi krajowej k-92 jest intensywnie 

uczęszczana i należy poprawić bezpieczeństwo na drodze. Natomiast założenie progu 

zwalniającego nie stanowi problemu, tylko dokumentacja jest kosztowna, więc należy dobrze 

przemyśleć ten temat. 
 

Radny M. Wieczorek zapytał się kiedy będzie zbierana folia rolnicza.  
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Burmistrz Goliny M. Durczyński odpowiedział, że nie został jeszcze ogłoszony program 

naboru wniosków o dofinansowanie usuwania folii rolniczych i innych odpadów 

pochodzących z działalności rolniczej. 
 

Radny M. Wieczorek zapytał się która droga gminna planowana jest w tym roku do 

zgłoszenia o dofinansowanie w zakresie budowy i przebudowy dróg dojazdowych do gruntów 

rolnych z Funduszu Ochrony Gruntów Rolnych. 
 

Burmistrz Goliny M. Durczyński odpowiedział, że obecnie jeszcze nie została wytypowana 

droga do zgłoszenia. Nabór wniosków o dofinansowanie środków z FOGR ogłaszany jest  

dopiero w maju. Pod uwagę brana jest droga na odcinku Adamów – Spławie, gdzie 

mieszkańcy we własnym zakresie wykonali utwardzenie, droga za cmentarzem w Kawnicach 

w kierunku Węglewa.  
 

Radny Ł. Wasilewski powiedział, że radni i sołtysi otrzymują informację od pracowników  

z działu inwestycji urzędu, że nie został jeszcze wybrany wykonawca do przeprowadzenia 

remontów dróg na terenie gminy. Zapytał się, czy do tego czasu drogi będą remontowane. 

Następnie zapytał się, czy zostanie w tym roku dokończony remont drogi w Myśliborzu. 
 

Burmistrz Goliny M. Durczyński odpowiedział, że planowane jest dokończenie remontu drogi 

w Myśliborzu, jednak sami mieszkańcy Myśliborza muszą określić, czy chcą aby droga 

została naprawiona. W tym celu mieszkańcy powinni przeznaczyć środki na remont drogi  

w ramach funduszu sołeckiego. Odnośnie naprawy dróg gminnych odpowiedział, że na 

początku marca zostanie ogłoszony przetarg i po rozstrzygnięciu przetargu rozpoczną się 

remonty dróg gminnych. Obecnie na bieżąco naprawiane są największe uszkodzenia na 

drogach celem poprawy bezpieczeństwa.  
 

Radna E. Cieślak poprosiła o wprowadzenie ograniczenia prędkości na drodze ul. Makowa  

w Kraśnicy. 
 

Burmistrz Goliny M. Durczyński odpowiedział, że po opracowaniu odpowiedniej 

dokumentacji dotyczącej organizacji ruchu zostaną zamontowane znaki drogowe przy  

ul. Makowej z ograniczeniem prędkości. 
 

Radny D. Czajka zapytał się, czy zostały podjęte decyzje odnośnie budowy tzw. Polderu IX. 
 

Burmistrz Goliny M. Durczyński odpowiedział, że Polder Golina ma mieć powierzchnię 

około 2 tysięcy 700 hektarów i być zabezpieczeniem przeciwpowodziowym dla okolicznych 

mieszkańców. Polder mają budować Wody Polskie, dla których jest to kluczowa inwestycja 

dla bezpieczeństwa powodziowego tamtejszych mieszkańców i jedna z najważniejszych 

inwestycji przeciwpowodziowych w Wielkopolsce. Jednak Generalny Dyrektor Ochrony 

Środowiska uchylił decyzję o środowiskowych uwarunkowaniach wydaną w 2020 

roku. GDOŚ twierdzi, że inwestor nie dostarczył m.in odpowiedniej dokumentacji, z czym nie 

zgadzają się Wody Polskie. Następnie w odniesieniu do pojawiających się w przestrzeni 

publicznej informacji w sprawie planowania likwidacji szkoły podstawowej w Radolinie 

oznajmił, że nigdy ze strony władz gminy nie było takiego zamysłu.  
 

Przewodniczący Zarządu Os. Zachód M. Kwaśniewski poparł wniosek radnego  

P. Ciesielskiego o doświetlenie przejść dla pieszych ul. Kolejowej. Następnie ponownie 

zwrócił uwagę, że przy wyjazdach z ul. Bohaterów II Wojny Światowej, ul. Poprzecznej  

i ul. Poniatowskiego w ul. Kolejową nie ma oznakowań poziomych i pionowych 

informujących o przejściach pieszo-rowerowych, co zagraża bezpieczeństwu rowerzystów. 

Kolejno wniósł o pilną naprawę nawierzchni na odcinku drogi gruntowej ul. Poprzecznej.   
 



9 

 

Punkt 19 

Wobec zrealizowania porządku obrad Przewodnicząca Rady Miejskiej U. Furmaniak 

podziękowała wszystkim zebranym za przybycie i zamknęła o godz. 12:17 obrady XI sesji 

Rady Miejskiej w Golinie. 

 
 

 

Protokołowała                   Przewodniczyła 

        Przewodnicząca Rady Miejskiej 

         Jolanta Piasecka                

                  Urszula Furmaniak 

 

 

 

 


